
Færøudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FÆU alm. del

Spørgsmål 15
Som led i den flerårige politiaftale, der blev indgået i 2021, blev der fra regeringens side 
lagt fokus på mere nærpoliti. Er det planen, at Færøernes Politi også skal være omfattet 
af dette øgede nærpoliti, og hvordan har ministeren i så fald tænkt sig, at dette skal 
foregå?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Edmund Joensen (SP).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Edmund.joensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Edmund Joensen
formand

1/1

Offentligt
FÆU Alm.del - Spørgsmål 15

Færøudvalget 2021-22


